
Referat fra generalforsamlingen i grundejerforeningen Drosselholm den 18. 

september 2022. 

 

Grundejerforeningens formand Jens Nielsen bød velkommen til de fremmødte. 

Generalforsamlingens punkt 1: 

Valg af dirigent. Bestyrelsen foreslog Birgit Pedersen, som blev valgt uden modkandidat. Birgit takkede for 

valget og konstaterede at indkaldelsen til generalforsamlingen var udsendt den 2. september og dermed 

rettidigt udsendt, men at enkelte medlemmer først havde modtaget indkaldelsen (elektronisk) den 

5.september. Dirigenten forespurgte om der var nogen af de tilstedeværende der var imod at 

generalforsamlingen blev afholdt. Det var der ikke. 

Punkt 2: 

Formandens beretning.  

Formandens beretning vedhæftes. 

Punkt 3: 

Forelæggelse af foreningens regnskab.  

Det fremsendte regnskab blev gennemgået og blev efterfølgende godkendt. 

Punkt 4: 

Forslag fra bestyrelsen: 

Punkt a: Kørselsudgifter/honorar foreslås uændret ti 11000 kr.    GODKENDT 

Punkt b: Budget 2022/23 til godkendelse.   GODKENDT 

Punkt c: Kontingent foreslås uændret til 650 kr.     GODKENDT 

Punkt d: Det gældende reglement for Grundejerforeningen Drosselholm godkendes i revideret/opdateret 

udgave: GODKENDT 

Punkt e: Bestyrelsen bemyndiges til at arbejde videre med forslag til i fremtiden at sikre 

grundejerforeningen mod gratister, der ikke betaler bidrag til grundejerforeningen. Bestyrelsen ønsker at 

indføje følgende i lovene/vedtægterne: 

PANT 

Til sikkerhed for betaling af kontingent og /eller vejbidrag til foreningen tinglyses nærværende vedtægter 

pantstiftende for et beløb på DKK 10.000 kr. på hver enkelt ejendom indenfor grundejerforeningens 

område. Pant retten respekterer de på ejendommene hvilende servitutter og byrder, men respekterer 

ingen pantegæld. Pantestiftelsen tjener foreningen til sikkerhed for den til enhver tid værende gæld til 

foreningen vedrørende de enkelte ejendomme, uanset om nuværende eller tidligere ejere måtte hæfte 

personligt herfor. Ved overdragelse af en ejendom indtræder erhververen uden videre i samtlige 

forpligtigelser i henhold til pantstifteren. 



 

Lise Grouleff forelagde bestyrelsens forslag.  

Der udspandt sig en livlig diskussion om for og imod. Lise pointerede, at der ikke var tale om et forslag der 

skulle godkendes på denne generalforsamling, men blot om bestyrelsen kunne/skulle arbejde videre med 

sagen. Det skal undersøges om forslaget i det hele taget juridisk har en gang på jorden og hvilke 

omkostninger for foreningen der i så fald er ved forslaget. På baggrund af dette fik bestyrelsen 

bemyndigelse til at gå videre med forslaget. Bestyrelsen vil løbende holde medlemmerne ajour med 

udviklingen. 

Punkt 5: Forslag fra medlemmerne: 

Det var ingen forslag fra medlemmerne. 

Punkt 6: Valg til bestyrelsen: 

a: Valg af formand (på valg ulige år) Jens Nielsen er ikke på valg 

b: Valg af kassere (på valg lige år) Preben Plum ønskede ikke genvalg.  

Jacob Stoltz blev valgt til ny kasserer. 

C: Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer: Torben Christiansen blev genvalgt 

                                                                  Lise Grouleff blev genvalgt 

                                                                  Preben Plum blev valgt. 

Punkt 7: Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen:  Marianne Nierhoff blev valgt 

                                                                                     Laila Hildebrandt blev valgt 

Punkt.8: Valg af 2 revisorer og 1 revisor suppleant:  Knud Laursen blev valgt som revisor 

                                                                                             Mona Andersen blev valgt som revisor 

                                                                                              Jeanette Bogø blev valgt som revisor suppleant       

Punkt 9: Eventuelt.  Birgit Pedersen orienterede om at der var udsendt høring om havvindmøller i det 

sydlige Kattegat udfor kysten nord for grundejerforeningen, så hvis medlemmerne havde en mening 

herom, så var det tid. 

Birgit Pedersen nedlagde hermed sit hverv og takkede for god ro og orden.   

Generalforsamlingen sluttede hermed.  

 

Preben Plum 

referant 

 

 



 

 


